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Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w osiedla Pofudnie zwracam siE z uprzejm4 pro6b4

o utwardzenie nawierzchni uiicy Guzowskiej. Aktualnie na"vierzchnia gruntowa jest w zlym

stanre, zagrat2abezpieczeristwu uZltkownik6w korzystaj4cych z tej drogi oraz utrudnia dojazd

do posesji poloZonych wzdfuZ przedmiotowej ulicy.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o poz)'tywne rozpatrzenie powyzszej pro6by.
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